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Protokół z XVIII posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Świnoujście,  

które odbyło się w dniu 11 września 2019 roku. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz 

1. Zastępca Prezydenta Miasta, 

2. Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich, 

3. Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa, 

4. Mieszkanka Świnoujścia. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy organizacyjne. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 11 września 2019 roku o godzinie 1530  

po stwierdzeniu kworum otworzyła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

– Aneta Zdybel.  

 

Kolejno zarządziła głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Za głosowało 3 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel poinformowała, że protokół  

z poprzedniego posiedzenia zostanie przyjęty na kolejnym posiedzeniu komisji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Kontynuacja prac nad rozpatrzeniem petycji Stowarzyszenia Zielone Wyspy 

Świnoujście w sprawie zaniechania budowy ul. Nowojachtowej oraz zaniechania zabudowy parku 

kompleksem hotelowo-rekreacyjnym.   

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Aneta Zdybel przedstawiła informacje  

o pracy komisji do dnia posiedzenia. Poinformowała o wpłynięciu pism poparcia mieszkańców 

Świnoujścia do przedmiotowej petycji (data wpływu do Biura Rady Miasta w dniu 22.08.2019 r.  

i stanowi załącznik nr 3 do protokołu) oraz pisma Stowarzyszenia Zielone Wyspy z dnia 03.09.2019 r. 

Kolejno odczytała dwa pisma Stowarzyszenia Zielone Wyspy z dn. 11.09.2019 r. (załącznik nr 4  

i załącznik nr 5 do protokołu). 

Następnie oddała głos Naczelnikowi Wydziału Inwestycji Miejskich, który przedstawił w formie 

prezentacji nową koncepcję budowy ul. Nowojachtowej na odcinku od ul. Jachtowej  

do ul. Uzdrowiskowej. 

 

Dyskusja, w której głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Dorota Mikulska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Zastępca Prezydenta Miasta, 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich, 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa, 

Mieszkanka Świnoujścia.  

 

Radna Joanna Agatowska zgłosiła wniosek o przerwanie wypracowania stanowiska  

do przedmiotowej petycji do momentu przedstawienia projektu uchwały. 
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Dyskusja, w której głos zabrały: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Dorota Mikulska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zarządziła głosowania nad 

wnioskiem o przerwanie wypracowania stanowiska do przedmiotowej petycji do momentu 

przedstawienia projektu uchwały. 

Za głosowało 3 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wypracowanie stanowiska do petycji Stowarzyszenia Zielone Wyspy Świnoujście zostało przeniesione 

do momentu przedstawienia projektu uchwały w tej sprawie na posiedzeniu komisji. 

 

Ad. pkt 3 – Praca nad rozpatrzeniem petycji z dn. 29.07.2019 r.   

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel omówiła petycję  

z dnia 29.07.2019 r. (załącznik nr 6 do protokołu) wraz z jej pismem uzupełniającym  

z dnia 21.08.2019 r. (załącznik nr 7 do protokołu).  

 

Dyskusja, w której głos zabrały: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Dorota Mikulska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Ustalono, że na następne posiedzenie komisji zostanie zaproszony przedstawiciel Biura Nadzoru 

Prawnego i Koordynacji Zamówień Publicznych.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zwróci się z pismem  

do Prezydenta Miasta z prośbą o wyrażenie stanowiska w przedmiotowej petycji. 

 

Ad. pkt 4 – Wolne wnioski. 

 

Dyskusja dotycząca spraw organizacyjnych komisji, w której głos zabrały: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Ad. pkt 5 – Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Aneta Zdybel zamknęła posiedzenie Komisji 

w dniu 11 września 2019 roku o godz. 1831. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Przewodnicząca Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji 

 

Aneta Zdybel 
 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Flankowska 


